
 

 

Styremøte Valdres FK 

Møtedato:  

05.07.2021 

Møtenr:  

0002-21 

Sted og tid: 

Blåbærmyra kl. 19:00-21:00 

 

Møtedeltagere 

  
Innkalt/ 
invitert 

Til 
stede 

Forfall 
Ikke 
møtt 

Styrets medlemmer: Oddvin Sørbøen, styreleder ☒ ☒ ☐ ☐ 

 Lars Jørgen Skjel, nestleder ☒ ☒ ☐ ☐ 

 Ingrid Elise Bråten, styremedlem ☒ ☒ ☐ ☐ 

 Lene Dygd Kvisgaard, styremedlem ☒ ☒ ☐ ☐ 

 Terje Bråten, styremedlem ☒ ☒ ☐ ☐ 

 Simen Høglien, styremedlem ☒ ☒ ☐ ☐ 

Andre:  ☐ ☐ ☐ ☐ 

 

 

Konstituering av møtet 

00015-21 Godkjenning av innkalling og saksliste  

 Vedtak: Innkalling og saksliste godkjent  

 
 

  



 

Saker til informasjon, drøfting og behandling 

 

00016-21 Økonomisk status 

 Ingen konkrete tall på økonomi, men per nå lite nå nye inntekter. Det vil også bli 
fakturert treningskontingent i løpet av kort tid. Men ok likviditet per nå.  

  

00017-21 Trenere 

 Situasjon rundt damelaget diskuteres da kontrakten til Vidar gikk ut 1. juli. Noen 
konkrete navn nevnes, og vi håper å få landet i dette i løpet av sommerferien. Går 
videre med en kandidat, som vi håper å lande i løpet av sommeren. Assistent er med 
videre på kontrakt hvert fall ut 2021.. Trenger ingen ny ressurs rundt herrelag og 
juniorlag, der vil de trenerressursene være bra ut høstsesongen.    

 

00018-21 Spillerlogistikk 

 Blir snakk om litt spillerlogistikk til høsten. Noen navn nevnes, og det blir snakk om 
spillere til herrelaget. Skal være bærebjelker i laget, og lokale spillere foretrekkes om 
det er mulig. Flere lokale har også meldt interesse, så det er positivt.  

 

00019-21  Loppemarked 

 Snakker om nytt lokale fra 1. september da vi må ut av gammelt lokale innen den 
dato. Trenger nytt lokale, med rimelig leie og ok beliggenhet. Kan være aktuelle steder 
rundt område Fagernes Sentrum. Sjekker litt forskjellige steder, og Ingrid Elise holder i 
det.  

 

00020-21 Ansettelser 

  Få inn en ressursperson som kunne ta ansvar for inntektssiden til Valdres FK. Lønnet 
  person tar ansvar inntekt og budsjett og styrer dette, og dette blir på «fast lønn» og 
  ikke noe provisjon.  

    

00021-21 Eventuelt  

  Dagliggjøremål og få laget amatørkontrakter for alle spillerne. Dette skal vi få sett om 

  vi får gjort digitalt, så det blir enklere.  
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